

5D4N Guilin - Yangshuo Full Board (GV2 - Private)

FREE CHINA VISA (MAX 6 DAYS - 144 HOURS)

DEPART DAILY MINIMUM 02 PERSON
GROUND ARRANGEMENT ONLY (GTMC)

TRAVEL PERIOD: 01 MAY 2017 – 31 DEC 2017
VALID FOR MALAYSIA MARKET ONLY

TOUR CODE : GTM-4NGY-NM CHINESE	5D4N PER PERSON (MYR)		
NUMBER OF PAX (BASED ON PER PERSON FULL PAYING - ADULT/CHILD)	TWN / TRP / CWB	CNB (03-11 YEARS OLD)	SINGLE SUPP
02-03 PERSON	1505	1300	260
04-05 PERSON	1135	990	260
06-07 PERSON	975	850	260
08-10 PERSON	745	655	260

HOTEL @ GUILIN : GUILIN EVA INN HOTEL OR SIMILAR (LOCAL 4*) & YANGSHUO : XIN FU AN HOTEL OR SIMILAR (LOCAL 4*)

ITINERARY (PRIVATE)

DAY 1 : ARRIVAL GUILIN 抵达桂林

(LUNCH / DINNER)

Meeting our tour guide at airport, go to visit the **Rong & Shan Lake Scenic Area (Rongshanhu Jingqu)** – see the thousand year's old **Banyan tree**, **Gunanmen**, the legendary **Nine Turn Bridge**, and **Twin summit sun** - implies a better tomorrow.

桂林机场接客人，漫步【榕杉湖景区】江水贯穿其中；榕湖通桃花江，湖岩生长古榕树；杉湖则连漓江，湖边长有杉树。这其中穿插着历史传说及古迹；沿着河畔一路参观千年大榕树、古南门、九曲桥以及寓意桂林美好明天的日月双塔。前往酒店办理入住。

DAY 2 : GUILIN - LIPU - YANGSHUO 桂林 - 荔浦 - 阳朔

(BREAKFAST / LUNCH / DINNER)

After breakfast we will head for Lipu to visit the Silver Cave with a great number of stalactites of thousand charms, which, in lights glint like silver, hence the name of the cave. Then to take a fantastic Li River (Fuli Section) Boat Cruise- Sight view between two banks, invert image, like a hundred miles decorated corridors. Continue the trip to visiting West Street attracting many foreign tourists due to its antiquated style and courtyard like environment.

驱车前往荔浦，游览【银子岩景区】在洞内可欣赏到“世界溶洞奇观、诗境家园典范”银子岩内“三绝”、“三宝”奇幻瑰丽，让您恍若置身天上人间。随后【船游漓江-福利江】-饱览阳朔山水之精华。感受“分明看见青山顶，船在青山顶上行”的优美意境。自由漫步【阳朔西街】，您可以精心挑选当地手工艺挂件、蜡染和仿古服饰等，体验独特的欧陆风情，感受异域风情。

DAY 3 YANGSHUO - GUILIN 阳朔 - 桂林

(BREAKFAST / LUNCH / DINNER)

After breakfast we will transfer back Guilin. Along the way we will visit **Shangri-La** get a tour of elegant scenery, ancient bridge brook river, deep pool limestone cave and fallen village. After that proceed to **Mulong (Wooden Dragon) Lake** it surrounding the beautiful natural landscape. There is a long history of ancient Songcheng, and many historical and cultural sites, rich historical and cultural sites. The next stop is **Nanxishan Park**.

早餐后返回桂林，途中游览游览【世外桃源景区】，乘轻舟环绕湖光山色，经田园村舍，过绿树丛林，又穿山而出，沿途可经原始形态的迎宾、祭祀、狩猎，又可欣赏到民族特色的狂歌劲舞、边寨风情。抵达桂林后游览【木龙湖景区】，依托得天独厚的漓江、叠彩山优美的自然生态环境，历史久远的古宋城等众多历史文化遗迹等人文古迹，以“清明上河图”为建设蓝本打造的景区。【南溪山公园】—造园手法新颖，风格独树一帜，古今结合，东西兼容，精巧细致。

DAY 4 GUILIN 桂林

(BREAKFAST / LUNCH / DINNER)

After breakfast, go to visit **Yao Mountain** (up & down by Cable car ride). It boasts because of the natural beauty and the highest mountain in Guilin. Then we will go to visit **Sanjite Liu Landscape Park**- where visitors can experience immersive ethnic customs. Enjoy your free time at **Zhengyang Walking Street**.

早餐后游览桂林市最高峰—【尧山】（缆车上下），俯瞰桂林全景。参观以刘三姐、广西壮族文化及民俗民风为主题的【刘三姐大观园】。享受【正阳步行街】的自由时间，正阳步行街是桂林市中心一条古老的街道，既有浓厚的商业气息，又有传统文化氛围，乃桂林逛街首选。

DAY 5 GUILIN - DEPART

(BREAKFAST)

After breakfast, transfer to the airport for flight. 早餐后送机。

**** Compulsory Shopping Stop : Tea shop + Bamboo Charcoal Shop + Baoshutang + Silk shop 宝树堂、丝绸、茶叶、竹炭。**

**** OPTIONAL (Pay On Spot - Not Compulsory)**

1. **Guilin Dream Like Li River + Bamboo rafting on Yulong River (Osprey Fishing Show) + city night sightseeing**
梦幻漓江+竹筏漂流遇龙河(鱼鹰捕鱼)+车观桂林夜景: RMB 330/pax
2. **Impression Sanjieliu 印象刘三姐: RMB250/PAX**

TOUR FARE INCLUSIVE:

- ✚ 04 nights hotel accommodation with breakfast
- ✚ Transfers, sightseeing, Entrance Fees as per itinerary
- ✚ Mandarin speaking tour guide
- ✚ 01 bottle mineral water per person per day

TOUR FARE EXCLUSIVE:

- ✚ Air ticket & airport Taxes
- ✚ Travel Insurance & Visa Fee
- ✚ Personal expenses & Optional tour
- ✚ **Compulsory Tipping – RM65 per pax (pre-collect in Malaysia)**

TERMS & CONDITIONS:-

- The above rates are under our room allotment basis , additional room requirement will be adjusted at ad-hoc rates
- **Block-out date : 30 SEP-07 OCT 2017 , PUBLIC HOLIDAY TBA (IF ANY)**
- All transfers and tour are based on PRIVATE (PVT) basis. No refund for any unused portion of the tour
- Extension room rate check by time to time (subject to room allotment basis)
- Extension Day included transfer out to Airport , and chargeable 1 way transfer for guest who is " Pre-Stay "
- The price included all entrance fees as per tour itinerary indicated & Chinese Speaking Guide ONLY.
- Above tour fare excluded Optional in China (If Any)
- Confirmed hotels cannot be refunded in the event where pax opt to change hotel when arrive in Guilin.
- Itinerary are subject to change at the discretion of local tour operator without prior notice depending on weather condition , road condition etc

Note: All prices quoted are subject to change without prior notice and subject to flights, tours and accommodation availability and confirmation.